
Zápis č. 3/2024 z jednání Komise sociálních věcí   

Rady města Chrudim 

 
Datum konání:         18. 9. 2024 od 16 hod. – neveřejné jednání 

Místo konání:           Městský úřad Chrudim, Pardubická 53 

Přítomni:                  P. Morávková, H. Darmovzalová, V. Doležalová, E. Nováková, O. Šormová 

Omluveni:                 P. Botošová, J. Hradec, M. Macela, I. Marešová 

Nepřítomni:              I. Jeníčková, M. Kopecký, E. Sládková 

Hosté:                        R. Pochobradská, I. Málková 

 

Průběh jednání: 

 

1. Předsedkyně komise zahájila jednání a seznámila přítomné s programem. Přivítala hosty 

z Odboru sociálních věcí – vedoucí OSV Radku Pochobradskou a vedoucí Oddělení sociální 

prevence a pomoci Ivanu Málkovou.  

 

2. Projednání témat, která přinesla p. Doležalová: 

• Obědy pro seniory – dotaz, zda lze objednat ve školách. Má informaci, že někdo obědy odebírá. 

OSV – aktuální informace ze setkání ředitelů MŠ a ZŠ – obědy poskytují pouze pro své bývalé 

zaměstnance. V MŠ to nelze. Obědy nejsou sociální služba. 

H. Darmovzalová – v CSSP strava pro klienty (i různé typy diet), nesuplují komerční služby. 

Tip na řešení: Firma Top obědy od maminky za cenu 115 Kč – vaří v Trhové Kamenici a rozváží 

po regionu (polévka, výběr ze 3 hlavních jídel), další rozvoz bufet Eva v Chrudimi, restaurace  

Na křižovatce v Lukavici a RHJ Gastro v Úhřeticích. Stravovat se lze i v Lůžkovém a sociálním 

centru v Chrudimi. 

• Nevšímavost veřejnosti – úmrtí osamocených občanů doma. 

OSV – úzká spolupráce se sociální pracovnicí nemocnice, s Charitou i CSSP Chrudim, nabízí 

se signalizační tlačítka (není o ně zájem), na občany nelze dělat nátlak, aby služeb využili. 

OSV napíše článek do Chrudimského zpravodaje na téma větší všímavosti občanů ke svému 

okolí, článek vyjde v listopadovém čísle. 

• Nepořádek u laviček u Penny marketu a na Borzně. 

Vedoucí OSV osloví Sociální podnik Technických služeb s žádostí o pomoc. Aktuální 

informace z 19.9. - pracovníci Sociálního podniku o problematice ví. Kolem laviček i pod nimi 

uklízejí i opakovaně, bohužel bezdomovci opětovně tvoří nepořádek, není možné udržet lavičky 

neustále uklizené. 

• Návštěva chráněných bytů Na Špici – vysvětleno, že komise nemá žádný důvod ani oprávnění 

vstupovat do těchto objektů. Výhledově lze pozvat radního Pk pro sociální sféru. 

 

3. OSV informoval o aktuálním dění na odboru.  

• Probíhá sbírka v souvislosti s povodněmi, operativně jsou na MěÚ zřízeny prostory pro sběr 

dezinfekčních prostředků, pomůcek pro úklid, trvanlivých potravin, balených vod. Úzká 

spolupráce města s ČČK, pomoc se rozváží dle požadavků starostů obcí. 

• Senior doprava – služba schválena zastupitelstvem 16.9., ve zkušebním provozu od 1.10. do 

konce roku ji bude zajišťovat ČČK Chrudim. Služba je určena občanům města Chrudim 

(seniorům 65+, osobám zdravotně znevýhodněným, samoživitelům s dětmi) prioritně na 

dopravu do zdravotnických zařízení i na další jízdy. Veřejnost informována. 

Telefonní číslo na objednávání služby Senior doprava je 605 360 619. 



• Zapojení odboru do krajského projektu „Spolu k podpoře rodin s dětmi v Pardubickém kraji“. 

Spolupráce v otázce sociálně-právní ochrany dětí, rozvoj terapeuticko-facilitační podpory 

pracovníků, jimž bude k dispozici mentor.  

• Od září funguje na odboru casemanager, aktivita zatím na 1 rok. Jedná se o úzkou spolupráci 

s řediteli ZŠ, MŠ, obcemi, starosty, cílem je zlepšení komunikace mezi těmito subjekty a OSV. 

Je to výzva k vytvoření úzké pracovní skupiny pro děti integrované do ZŠ. 

• Informace o záměru starosty na stavbu Domova seniorů v Chrudimi, jednání 19.9. na radnici. 

• Den bezdomovectví dne 10.10. od 10 hodin na Resselově náměstí, akci pořádá SOPRE CR. 

• Na odboru nadále běží aktivity zmiňované na předchozích komisích. 

 

4. Předsedkyně komise poděkovala pracovnicím OSV za odvedenou práci, nové aktivity i ochotu, 

zmínila vysokou profesionalitu pracovníků odboru. 

 

5. Příští schůzka komise proběhne dne 20. 11. 2024 od 16:00 hodin. Místo bude upřesněno. 

 

6. Proběhla diskuze, jednání bylo ukončeno. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Světlana Bartáková 

 

Ověřila: Pavla Morávková 


